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	  Podjela uskrsnih bonova za baljanske umirovljenike
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	  DODJELA JAVNIH PRIZNANJA I POČASTI ZA 2023. GODINU
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	  Tehnički pregled traktora i traktorskih prikolica u Balama
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	  OBAVIJEST O PROVOĐENJU NADZORA NAD PSIMA LUTALICAMA I ONIH BEZ NADZORA
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	  U BALAMA POD SUNCEM PRODEFILIRALE NAJŠARENIJE MASKICE
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    Aktualni natječaji

    
		
    
    	
	        
			Javni natječaj za dodjelu dozvola na pomorskom dobru
	
			
	        
	
	        
			Javni natječaj za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Bale-Comune di Valle
	
			
	        
	
	        
			Javni natječaj za prodaju i zamjenu nekretnina u vlasništvu Općine Bale-Comune di Valle
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    Najnovije informacije

    

    
    	
        Odluka o odabiru pružatelja medijskih usluga za 2024. godinu
      
	
        RJEŠENJE O UKLANJANJU NEREGISTRIRANIH VOZILA
      
	
        JAVNI POZIV na javni uvid u geodetski elaborat
      


    

  

  

  
  Obavijesti
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            Općina Bale

            

            
            
              
                T: +385 (0)52 824 303

                F: +385 (0)52 824 045

                
                E opcina@bale-valle.hr


              

            

            

          

          

          
          

            
            Turistička zajednica

            

            
            
              
                T / F +385 (0)52 824 270

                T / F +385 (0)52 824 045

                E info@bale-valle.hr

              

            

            

          

          

          
          

            
            Osnovni podaci

            

            
            
              
               Trg Tomaso Bembo 1 - 52 211 Bale

	       OIB : 05198666627

	       IBAN : HR4123400091800500008

               SWIFT PBZGHR2X
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